
Referat fra: 

 

Møte i Fauske ungdomsråd, 10. oktober 2011. 

Tilstede: Mathias Sørensen, Marius Granmo, Anders Setså, Ida Kosmo, Barbro Andersson, Ronja 

Hammernes, Susanne Renø, Terje Valla (sekretær) 

Sak 1/11: Konstituering og valg av referent: 

 Terje Valla ble valgt som møtereferent. 

Sak 2/11: Rådets vedtekter: 

Vedtektene fra mars 2003, og retningslinjer for Ungdomsrådets miljømidler ble gjennomgått i 

plenum. 

Sak 3/11: Valg av leder og nestleder for ungdomsrådet 

Ett enstemmig ungdomsråd valgte å utsette denne saken til neste møte grunnet manglende 

deltakelse av representanter fra Fauske videregående skole. Saken avgjøres på neste møte i 

november (se møteplan). 

Sak 4/11: Valg til Ungdommens Fylkesting i Bodø, 28. – 30. oktober: 

Rådet valgte Susanne Renø og Marius Granmo som representanter til Ungdommens 

Fylkesting. Kontaktinformasjon om deltakerne sendes til Trine Grytøyr hos Fylkeskommunen. 

Sak 5/11: Møteplan for skoleåret 2011 – 2012. 

 Ungdomsrådet har vedtatt følgende møteplan for skoleåret: 

- 10 oktober 2011 Møte 1. 

- November 2011 Møte 2.(tidlig i nov.). 

- Desember 2011 Møte 3.(tidlig i des.). 

- Februar 2012 Møte 4 (før vinterferien). 

- April 2012  Møte 5 (før påskeferien). 

- Mai 2012  Møte 6 (i uke19). 

 

Sak 6/11: Hvilke saker skal vi jobbe med: 

Ungdomsrådets medlemmer er oppfordret til å ta dette opp på de arenaene de er blitt valgt 

som representanter til Ungdomsrådet, slik at rådet kan lage en liste over dette på møtet i 

november. 

Diverse: 



- Gjennomgang av retningslinjer for møtegodtgjørelse. Alle medlemmene mottar en 

godtgjørelse på kroner 150 for hvert møte, samt dekning av reisekostnader. Dette leveres 

på samlet regning etter siste møte i mai 2012. 

- Møtekultur. Gjennomgang av hvordan man opptrer på møter, og signaliserer at man 

ønsker ordet, har kommentar eller saks innlegg til rådet. 

 

I løpet av møtet hadde vi også besøk av nyvalgt ordfører, Siv Anita Brekke, som presenterte seg for 

rådet og ønsket å bli kjent med medlemmene. Møtet ble avsluttet med bespisning på Orion. 

 

Ref: 

 

Terje Valla 

 

  

 

 


